

ENGEL & VÖLKERS

La passion de l'immobilier

Forts de 49 années d'expertise dans le secteur, nous nous sommes spécialisés dans les services immobiliers résidentiels et commerciaux dans le segment haut de gamme. Plus de 16 700 personnes travaillent sous la marque Engel & Völkers dans 36 pays sur les 5 continents et sur plus de 1 100 sites. Ensemble, ils incarnent nos valeurs : compétence, exclusivité et passion.

Compétence

Chaque acquisition et vente est unique et mérite une approche individuelle. Nous visons à fournir la même qualité de service dans le monde entier.

Exclusivité

Outre le fort ancrage de notre marque sur l'immobilier haut de gamme, la qualité de notre réseau international nous permet d'accéder à une clientèle exclusive.

Passion

L'immobilier est notre passion. Nous disposons des meilleurs conseillers, tous formés et accompagnés dans leur développement en continu grâce à l'Académie Engel & Völkers.

A passion for property

With 49 years of expertise in the sector, we specialise in residential and commercial property services in the luxury segment. More than 16,700 people work under the Engel & Völkers brand in 36 countries across five continents and at over 1,100 locations. Together, they embody our values: expertise, exclusivity and passion.

Expertise

Every purchase and sale is unique and deserves a personalised approach. We aim to provide the same high standard of service worldwide.

Exclusivity

In addition to our brand's strong presence in the luxury property sector, the quality of our international network gives us access to an exclusive clientele.

Passion

Property is our passion. We have the best estate agents, all of whom are trained and supported in their ongoing professional development through the Engel & Völkers Academy.